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Emne: Skolebestyrelsesmøde 
 

Mødedato 

01-03-2017 
Mødested/lokale 

NOVAskolen,  
nr. 4 - Idérum for voksne 

Starttidspunkt kl. 

17.00 
Sluttidspunkt kl. 

19.00  

Deltagere  

Karen Balslev Pedersen, Inge-Lise Pedersen , Jeppe Buk, Amra Avdibegovic, Senada Mehic, Skov, June 
Munck Jakobsen, Mustafa Purivatra, Morten Pelch, Susanne Fjeldgaard Kristensen, Anders Harfot og Lone 
K. Andersen 
Afbud: 

Brian Mark Larsen, Eva Blach, Ema, (7.b), Hodo (8.a) 
 

Dato 

02-03-2017 
Referent 

Lone K. Andersen 
Direkte telefonnr. 

76 81 37 03 
Journalnr. 

 
 
 
 
Dagsorden 
1162 Protokol v/ Karen 

Godkendt 

1163 Elevråd 
Ingen elever 

1164 Andre emner af interesse – kendt som evt. 
Anders har været til møde på Vejle Idrætsefterskole. Der vil blive lavet en samar-
bejdsaftale mellem NOVAskolens, Elite Vejle, Campus Vejle og Vejle Idrætsefter-
skole, så der kommer en rød tråd i.f.t. talentudvikling.  
Vi har p.t. 15 ansøgere til kommende 7.c. Vi håber på flere tilmeldinger. Der er så 
mange ansøgere til kommende 8.c, at vi ikke kan optage alle. Vi overgår til også at 
se på motivation i stedet for kun at se på talentet.  
Førskole – vi arbejder på at få førskole næste år – men det vil indgå i et samarbejde 
med de omkringliggende institutioner. Intet er besluttet endnu.  
Lone deltager på skolens vegne i en filmpremiere på ”Vindmøllernes Sus”. Filmhol-
det boede sidste år på NOVAskolen, mens de indspillede . 
Det er interessant at få fokus på den gode overgang fra SFO til Klub. Vi undersøger, 
hvornår 3. årgang må blive optaget i klubben. 
Der er ca. 40 indskrevne elever til kommende 0. årgang  - fordelingen undersøges til 
næste gang: to-sprogsprogsprocent – bopæl – dreng/pige. 

1165 Forældrecafé: Noget nyt siden sidst v/ Inge-Lise 
Hvordan kommer vi videre og strategi for næste år. 
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Der er ikke noget nyt siden sidst. Der skal findes en ny dato til næste Café. Mulig 
dato 1. tirsdag i maj.  
Tema i bladet skolebørn. Bla. En artikel om en skole i Viby, som ligner os meget. 
De har inddraget forældrene meget, og har forbedret deres faglige resultat efter for-
ældreinddragelse. 
Det vil være fint at få datoerne for café besluttet og lagt med i skoleårets planlæg-
ning.  
Hvis vi skal få fat i forældre fra udskolingen, skal vi have konkrete temaer på pro-
grammet. Det er svært at få forældrene til at komme til andre arrangementer. Mange 
vil kun komme, hvis det drejer sig specielt om deres eget barn. Der er ikke kultur for 
alle to-sprogede forældre at komme til skolearrangementer, og derfor skal vi gøre 
det anderledes.  
Forslag om at holde møde i de enkelte etniske grupper med deltagelse af et SB med-
lem, så man på dem måde kan skabe information om møderne. 
Der kan laves et tema nyhedsbrev omkring skolens forventninger, skal oversættes 
Det skal informeres én til én iflg. Senada.  
Punktet på næste møde.  

1166 Forældrehjælp ifm Ontario-kursus  
Hvordan er det endt v/ Senada 
Der er ingen forældre, der har meldt tilbage, at de kan hjælpe.  
Vi har kun brug for hjælp i 2. årgang onsdag og 3. og 8. årgang fredag. Anmodnin-
gen er sendt til klasseforældrene. Skolen dækker med vikarer og Senada skriver til 
alle forældre i de berørte klasser for at høre, om nogen vil være støtte de nævnte 
dage. 

1167 NOVA festival: (6. april) Hvordan skaber vi bedre rum for at forældre møder hin-
anden? 
Forslag til at SB overtager cafeteriet og ledelsen evt. tager sodavandsboden. 
Cafeteriet kan opdeles årgangsvis og SB har mulighed for at tale med forældrene. 
Evt. inddrage forældrerådene. Susanne vil også gerne have mulighed for at tale med 
forældrene. Rummet trænger til at blive pyntet.  
Forslag: 

1. Borde til hver årgang 
2. Pyntning af borde af forældreråd 
3. Områder af verden 
4. Flag fra alle vores lande - Amra 
5. T-shirts (Jeppe) 
6. Navneskilte (LKA) 
7. Skrives på FB –  
8. Indgangsportal 
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9. Plakater og kommunikationsopgave SK/Morten  
10. Forskellige slags kaffe/te Bosnisk/tyrkisk. Øl, vin kaffe/te. Jeppe, Senada og 

Amra er tovholder 
11. T-shirts el kasket til SB 

1168 Trivselsundersøgelsen v/ SK 
Bilag udleveres ved mødet 
Svarprocenten er på 55. Vi er stolte og tilfredse af resultaterne. 

1169 Efterretninger/status fra: 
a/ Skoleleder 
Orienteret om fravær i personalegruppen 
b/ Formanden  
Orienteret om B&U’s indstilling i.f.m. høringssvaret 
Dialogmøde d. 22. marts Dagsorden følger. Karen og Susanne deltager 
Laminerede årshjul for NOVAskolens bestyrelse gennemgås som en reminder på be-
styrelsens arbejde.  
Invitation til videns messe/seminar i Skole/forældre 
Obligatorisk princip vedtaget febr. 2017 vedr. inklusion – vedlægges referatet. 
 
c/ MED-udvalg 
d/ Personale/elever  
e/ LC/Profilskole 
 

	
 

Actions/ansvar 
 

Deadline Ansvarlig Status 
 

Kommunikationsstrategi- medarbejder- og ledelsesrepr.   SK Åben 
Principper for lektier Jan 2016 AHA Åben 
Principper – tilrettes med nyt logo  LKA Åben 
Antimobbestrategi  Jan. 2017 Lone/Eva Åben 
Sundhedspolitik   Åben 
Forældrecafé April 2017 Karen Åben 
Fordeling af elever i kommende 0. årg April 2017 LKA Åben 

 


